
                         

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 

KLASA:    026-02/21-01/28 
URBROJ: 2170/01-09-10-21-12 
Rijeka, 6. listopada 2021. 
 

 

ZAPISNIK 

SA 23. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 

23. sjednica VMO Turnić održana je 6. listopada 2021. godine (srijeda) u 16:30 sati u prostorijama 

Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Grozdanić, predsjednik VMO 

 Nevenka Česal, zamjenica predsjednika VMO 

 Božidarka Matija Čerina, članica VMO 

 Hava Odobašić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Nikola Jurić, član VMO 

 Milena Žitinić, članica VMO 

 
Usvajanje Zapisnika sa 22. sjednice VMO Turnić: 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Turnić, Ivica Grozdanić i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 
1. Rebalans Financijskog plana VMO Turnić 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 



AD 1 

Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu Direkcije za 
mjesnu samoupravu u kojem se Vijeće obavještava o nužnosti izrade Rebalansa Financijskog plana 
za 2021. godinu. Naime, Vijeće je na svojoj sjednici u ožujku, radi situacije s pandemijom virusa 
COVID-19 te preporuka HZJZ i Civilnog stožera RH u vezi ograničenja broja osoba u zatvorenim i 
otvorenim prostorima, već odustalo od programske aktivnosti „Dan žena“. 
Zbog nemogućnosti održavanja i ostalih programa koji su se do sad već trebali održati, Ivica 
Grozdanić predlaže Vijeću da se odustane i od tih programa te da se zadrži jedino programska 
aktivnost „Doček Svetog Nikole“ koja bi se trebala održati u prosincu, ukoliko to epidemiološka 
situacija bude dozvoljavala. Tako bi Vijeće u potpunosti odustalo još od sljedećih programskih 
aktivnosti: „Dan MO“, „Jesenska radionica i izložba gljiva“ te „Predblagdanska druženja“, a 
Rebalansom bi se vrijednost Financijskog plana Vijeća MO Turnić umanjila za 18.700,00 kn. Nakon 
kraće rasprave, Vijeće donosi sljedeći: 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno odustaje od programskih aktivnosti: „Dan MO“, „Jesenska 

radionica i izložba gljiva“ te „Predblagdanska druženja“ i jednoglasno prihvaća Rebalans 

Financijskog plana za 2021. godinu kojim se ukupna vrijednost Financijskog plana Vijeća 

MO Turnić za 2021. godinu umanjuje sa 24.650,00 kn na 5.950,00 kn. 

 
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke zgrade 
Antuna Kosića Rika 5 u kojem traži iscrtavanje parkirnih mjesta na parkiralištu ispred zgrade, kao i 
postavu znaka s natpisom „Samo za stanare“. Tajnica je dopis proslijedila nadležnim službama na 
očitovanje, nakon čega je iz Rijeka prometa stigao odgovor da bi se, zbog nepravilnog oblika 
parkirališta, označavanjem parkirnih mjesta sukladno Pravilniku o prometnoj signalizaciji i opremi na 
cestama dobio puno manji broj mjesta nego sada, bez horizontalnih oznaka. Isto tako, parkiralištu 
je javno – prometna površina te kao takva mora biti dostupna svima pa nije moguće izvršiti 
rezervaciju za stanare na način da se postavi prometni znak ''Dozvoljeno samo za stanare''. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o dva pristigla dopisa stanara 
zgrade Zvonimirova 46 i 48. Oni su nezadovoljni zatvaranjem izlaza na glavnu cestu ispred zgrade 
Zvonimirova 54 i 56.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Naime, stanari Zvonimirove 54 i 56 su 
zatražili postavu stupića ili zaštitne ograde, kako bi se spriječilo prometovanje vozila 
neposredno ispred ulaza njihove zgrade i to neprimjerenom brzinom. Vozači okolnih zgrada 
koristili  su taj izlaz kako bi skratili put vožnje i izbjegli semafor u ulici Vinka Benca. Osim što 
je takav izlaz kontra svih prometnih pravila, korištenjem takvog izlaza direktno se ugrožava 
sigurnost svih sudionika prometa jer se nalazio na nepreglednom mjestu, između drvoreda, 
sa izlazom na glavnu državnu četverotračnu cestu. Često su vozači skretali u lijevo, preko 4 
prometne trake te nastavljali kretanje u pravcu centra.  Stoga je početkom godine na 
predmetnoj lokaciji održan terenski sastanak predstavnika MO Turnić, Rijeka prometa i OGU 
za komunalni sustav te je utvrđena opravdanost zahtjeva stanara zgrade Zvonimirova 54 i 56 
prvenstveno radi sigurnosti sudionika u prometu. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke 
Šibenske ulice u kojem se žali na stanje igrališta za igru s loptom u toj ulici. Smatra da nije održavano 
te da se jako dugo nije ništa uredilo na njemu, a pogotovo beton koji je pun pukotina iz kojih raste 
trava te ograda koja je korodirala.  
 



Zaključak: Vijeće se slaže s navodima stanarke Šibenske ulice. Ono je već u svoje Prijedloge 
prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. godinu, prema 
željama građana, uvrstilo upravo predmetno igralište, kao i njegovu neposrednu okolinu. 
Među prijedlozima je i zamjena asfalta na površini igrališta, a jednoglasno je odlučeno da će 
se tražiti dopuna prijedloga sa stavkom: 

 Zamjena dotrajale visoke ograde oko igrališta za igru s loptom u Šibenskoj ulici, 
južno od broja 3. 

 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu gospođe čije 
dijete ide u vrtić Gardelin. Ona se žali na park u sklopu vrtića koji je potpuno neadekvatan za djecu 
i bezbrižnu igru u njemu. U dopisu navodi da su sprave za djecu dotrajale, a pogotovo tobogan i  
vrtuljak.  
 
Zaključak: Vijeće se slaže s navodima gospođe. Ono je već u svoje Prijedloge prioriteta u 
održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. godinu, prema željama 
građana, već uvrstilo neke stavke koje se tiču tog parka. Jednoglasno je odlučeno da će se 
tražiti dopuna prijedloga sa stavkom: 

 Uklanjanje dotrajalih sprava (tobogana i vrtuljka) te postava novih u dječjem parku 
kod DV Gardelin u Zvonimirovoj ulici 

 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke zgrade 
Antuna Barca 3B u kojem, radi lakšeg kretanja u invalidskim kolicima, traži postavu rampi za osobe 
s invaliditetom ispred zgrade i u njenoj neposrednoj okolini. Tajnica je već uputila dopis Rijeka 
prometu, a od njih je stigla informacija da su u kontaktu sa gospođom.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanara ulice 
Antuna Kosića Rika u kojem traži postavu stupića na ulazu u ulicu. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno je odlučeno da će se poslati 
dopis Rijeka prometu te zatražiti njihovo stručno mišljenje o zahtjevu stanara. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu predstavnika 
Rijeka prometa u kojem traži od Vijeća zamjensku lokaciju za utrošak ostatka sredstava za 
komunalne prioritete jer u donjem dijelu ulice Turnić nema prostorno – tehničkih uvjeta za 
označavanje parkirnih mjesta. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo zamoliti Rijeka promet da predloži neku prikladnu 
alternativnu lokaciju za ostatak sredstava. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu predstavnika 
Rijeka prometa u kojem se Vijeće obavještava o preostalom iznosu od 66.568,00  kn sa PDV-om. 
Za taj iznos Rijeka promet predlaže sanaciju asfalta kolnika ili nogostupa na području MO Turnić.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno odlučilo zamoliti Rijeka promet da jave gdje su najveća 
oštećenja kolnika i nogostupa na području MO Turnić. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanara ulice 
Antuna Barca u kojem se žali na komunalni nered pored limene kućice u vlasništvu Čistoće i 
stepenica pored caffe bara Donatello te na divlje raslinje uz rub parkirališta koje zauzima jedno 
parkirno mjesto. Gospodin spominje svakodnevno nepropisno parkiranje vozila na uskoj prilaznoj 
cesti prema parkiralištu u ulici Antuna Barca iznad kbr. 10 te traži postavu znaka za zabranu 



zaustavljanja i parkiranja. Tajnica je već uputila dopise nadležnim službama, od kojih su pristigli 
odgovori. OGU za komunalni sustav obavještava da je izdan nalog za pometanje parkirališta te za 
uklanjanje stabla pajasena i orezivanje grma oleandra na parkiralištu  u Ulici Antuna Barca  sjeverno 
od kućnih brojeva 10 i 12. Također je izdan nalog za orezivanje zelenila uz stubište sa zapadne 
strane navedene adrese. Rijeka promet obavještava da je Zakonom o sigurnosti prometa na 
cestama zabranjeno parkiranje i zaustavljanje vozila 5 metara prije i poslije križanja, kao i u slučaju 
kada je od parkiranog vozila do pune središnje linije razmak manji od 3,5 metra (što je ovdje slučaj). 
U tim situacijama se ne postavlja dodatno i prometni znak. Gospodin je, također, obavješten da je 
za nepropisno zaustavljena i parkirana vozila nadležna  Direkcija za prometno redarstvo. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanara Trogirske 
1A u kojem, radi sigurnosti djece iz Trogirske 1A i 1B, traži da se otvori zid između stambene zgrade 
Trogirska 1B i javne prometnice (ulica Turnić). Smatra da bi stvaranje spoja znatno doprinijelo 
sigurnosti djece jer je ulica Turnić pogodnija za pješake. Stoga navodi da su voljni o vlastitom trošku 
napraviti stepenice, ukoliko im Grad to dozvoli. Tajnica je dopis proslijedila nadležnim službama na 
očitovanje i stručno mišljenje te se čeka njihov odgovor. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Ivica Grozdanić, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu stanarke ulice 
Antuna Barca koja se obraća Vijeću sa žalbom na dotrajale sprave u parku iznad DV Radost i OŠ 
Turnić, kao i na komunalni nered te zaraslo zelenilo oko njega. Gospođa se žali da nema rasvjete u 
parku, iako kroz njega vodi put do škole i vrtića. Tajnica je već proslijedila dopis OGU za komunalni 
sustav da se počisti predmetna površina i oreže zelenilo.  
 
Zaključak: Vijeće se slaže s navodima stanarke ulice Antuna Barca. Ono je već u svoje 
Prijedloge prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. 
godinu, prema željama građana, uvrstilo upravo predmetni park, kao i njegovu neposrednu 
okolinu te postavu javne rasvjete. 
 
 
 
 
AD 3 
 
Pod točkom „Razno“ nije bilo rasprave. 
 

 

Sjednica je završila u 18:30 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Hava Odobašić 

Predsjednik VMO Turnić: 
 

Ivica Grozdanić 
 

 


